

Anti-shifting And Anti-sprinkling Bowl For Eating

進食防移位防灑碗-老人輔助餐具

Model: HA-IJ

Features:

- The protection design is limited to avoid scalding or spilling food when using the flat bowl
 - Soft bottom suction cup, the bottom of the bowl is made of soft silicone
 - Adopt the method of pressing and emptying to adsorb the bottom of the bowl on the smooth table top to fix the bowl
 - Food grade pp material, safe and secure
 - Applicable to: the elderly and the disabled who can't serve bowls, patients with stiff hands, stroke and contracture, children, etc.
-
- 護擋設計, 限避免平沿碗使用時造成燙傷或溢出食物
 - 軟底吸盤, 碗底採用柔軟的矽膠
 - 採取按壓排空的方法將碗底吸附在平滑桌面, 使碗固定在桌面不易滑動
 - 食品級pp材料, 安全放心
 - 適用於: 無法端碗的老年及殘疾人, 手僵硬、中風、攣縮病人, 兒童等



Specifications

Product Model 產品型號	HA-IJ
Product Material 產品材質	Food grade PP plastic + Non-toxic grade silicone 食用級PP塑膠+無毒級矽膠
Size 尺寸	125*80*60mm
Net Weight 淨重	75g
Packing Size 包裝尺寸	182*125*82mm
Package Weight 包裝重量	117g

Instructions

The bottom bracket is seamlessly connected during installation, and it is convenient to disassemble. It can be used separately when it is not required to be fixed. The suction cup can be removed for heating in a microwave oven.

安裝時底托無縫銜接, 拆卸方便, 無需固定時可分離使用, 拆下吸盤可用於微波爐內加熱使用